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Protokół z posiedzenia wyjazdowego Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 

Nr 12/2023 w dniach: 19.07.2023 r. i 26.07.2023r. (II część) 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.15 zakończono o godz. 18:30 
 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1. 
Grzegorz Bałdyga 

Przewodniczący Komisji 

obecny 

2. 
Krystyna Urbańska 

Wiceprzewodnicząca 

obecna  

3. 
Piotr Kaczmarek 

Sekretarz 

obecny 

4. Andrzej Banaszyński obecny 

5. Wiesław Ewertowski obecny 

6. Leszek Zdrzałka obecny 

7. Tomasz Kranc obecny 

8. Jerzy Springer obecny 

9.  Halina Sobota obecna  

 

Nieobecni członkowie Komisji: 

 

1. ---   

 

2. ---  

 

3. ---  

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

4. dh Waldemar Lemański – prezes OSP Mieścisko   

 

5. dh Aleksandra Kaczmarek – OSP Mieścisko   

 

6. Robert Torz – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg  

 

7. Iwona Tyll – Radna  

 

8. Justyna Michalska – Radna Powiatowa  

 

1. PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Zapoznanie z rolą i funkcjonowaniem OSP w Mieścisku.    

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych.  
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4. II część Komisji – Wytypowanie propozycji zadań sporządzenia dokumentacji projektowych dróg 

powiatowych i ich realizacji w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład.  

2. OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ KOMISJĘ ZAPYTAŃ, 

OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 

BRAK 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

 

Ad.1. 
 

Zebranych członków Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji oraz gości przywitał przewodniczący, 

który przedstawił porządek posiedzenia.  
 

 

Ad.2.  
 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się od przedstawienia przez druha Waldemara Lemańskiego, prezesa 

straży pożarnej, krótkiej historii Ochotniczej Straży Pożarnej w Mieścisku oraz zakresu działalności 

tejże jednostki. Jednostka OSP Mieścisko została założona w 1880 roku. Jednostka liczy 40 członków, 

z tego 26. przeszkolonych i przebadanych gotowych do działań ratowniczo gaśniczych oraz 19. 

członków MDP. Druhowie OSP Mieścisko nieustannie podnoszą swoje kwalifikacje między innymi 

dzięki szkoleniom organizowanym w PSP jak również organizowanym we własnym zakresie. Jeżeli 

chodzi o udział w działaniach to na przykładzie 2022 roku pod względem wyjazdów był to rekordowy 

rok, gdzie jednostka wyjeżdżała 113 razy do: 

• 31. pożarów 

• 73. lokalnych zagrożeń 

• 2. ćwiczenia z PSP 

• 4. alarmów fałszywych.  

• 3 wyjazdy gospodarcze stanowiły ćwiczenia we własnym zakresie. 

Jest to 100 % wzrost  w porównaniu z  rokiem 2021. Co roku dyspozycyjność i dbałość o sprzęt jest 

oceniana przez funkcjonariuszy  PSP i dzięki zaangażowaniu druhów OSP jednostka otrzymuje 

wysokie oceny około 5,8 punktu na 6 możliwych. 

Koszty bieżącego funkcjonowania są pokrywane z budżetu Gminy Mieścisko. Niemniej jednak 

każdego roku druhowie sami zabiegają o dofinansowania ze źródeł zewnętrznych. Dzięki takiemu 

rozwiązaniu jednostka może w znaczący sposób poprawiać własne wyposażenie i środki ochrony 

osobistej. 

Jak podkreślał prezes OSP: „na przestrzeni ostatnich 5 lat wyremontowaliśmy świetlicę, w której się 

znajdujemy i garaże poniżej, koszty dotyczyły tylko materiałów, a robocizna była po naszej stronie”. 

Druh Lemański zaznaczył, że współpraca z Wójtem i Radą Gminy układa się bardzo dobrze. 

W kwotach środków pozyskanych z zewnątrz przedstawia się następująco: 

2019 – 29 000 

2020- 60 00 

2021- 58 000 

2022- 58 000 

W okresie ostatnich lat jednostka została doposażona w: 
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- nowoczesne i bezpieczne umundurowanie dopasowane do każdego strażaka indywidualnie w skład 

którego wchodzą: ubranie specjalne, hełm, kominiarki, rękawice pożarnicze i techniczne. 

- aparaty ODO z sygnalizatorami bezruchu 

- przenośne urządzenie pianotwórcze PROPAK – 1 szt. 

- armatura pożarnicza, 

- profesjonalna kamera termowizyjną, 

- laptop i rzutnik, 

- mundury galowe, 

- miernik wielogazowy, 

- radiotelefony, 

- zestawy PSP R1, 

- smok pływający, 

- radiostacje nasobne, 

- pilarki,  

- bardzo ważnym i kosztownym zakupem był zestaw do prania i suszenia ubrań specjalnych kwota 

inwestycji to 28 000 zł. 

Kluczowe dla jednostki było pozyskanie, z zasobów Komendy Powiatowej PSP w Wągrowcu 

ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego, w historii gminy  takiego, który znacząco zwiększa 

potencjał gaśniczy. 

Jednostka od dwóch lat startuje w gminnym budżecie obywatelskim i dzięki poparciu mieszkańców w 

obu edycjach wygrała i zrealizowała zakupy. za kolejne 20 000 zł rocznie. 

Jednostka prowadzi również szeroko rozumianą prewencję strażacka poprzez współpracę ze szkołami, 

sołectwami oraz innymi stowarzyszeniami działającymi na terenie gminy Mieścisko.    

Po skończonym wytępieniu prezesa OSP Mieścisko członkowie Komisji Bezpieczeństwa  

i Komunikacji nie kryli swojego zachwytu dla społecznej działalności jednostki z Mieściska. Radni 

zgodnie przyznali, że Ochotnicze Straże Pożarne są mocnym ogniwem dla bezpieczeństwa powiatu.  

 

    Ad.3. 
 

Materiały sesyjne omówił i przedstawił pan Tomasz Kranc – Starosta Wągrowiecki.  

 

Ad.4. 
 

Druga część Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji odbyła się 26 lipca br. w siedzibie tutejszego 

Starostwa i dotyczyła  wytypowanie propozycji zadań sporządzenia dokumentacji projektowych dróg 

powiatowych i ich realizacji w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych.  

Radni podjęli decyzję o wytypowaniu trzech zadań w określonych kwotach dofinasowania: 

- duże od 8 do 30 mln zł. 

- średnie do 8 mln zł.  

- małe do 2 mln zł.  

Propozycje dokumentacji do sporządzenia przedstawił i szczegółowo omówił dyrektor PZD pan 

Robert Torz po czy radni zdecydowali kolejno od dużego zadania, że przygotowane zostaną projekty 

dokumentacji na:  

I „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1610P odc. od DW 196 – m. Przysieczyn wraz z budową ścieżki 

pieszo-rowerowej” 

II „Remont drogi powiatowej nr 1609P odc. Wągrowiec – Rąbczyn” 
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III „Remont drogi powiatowej nr 1654P Skoki - Rakojady”. 

Przedstawione propozycje radni zaakceptowali pozytywnie.  

 

4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI.  

 

4.1 Zapytania 
 

BRAK 
 

 

4.2 Opinie 
 

Członkowie Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji pozytywnie zaopiniowali materiały sesyjne.     

 
 

 

 

4.3 Stanowiska 
 
 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji, pozytywnie zaopiniowali 

protokół nr 11/2023.  

  

 
 

 
 

Wnioski 
 

Brak.  

 

  
Protokółował 

Piotr Kaczmarek 

 

……………………………… 

Przewodniczący Komisji 

Grzegorz Bałdyga 

 

……………………………………… 
 


